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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/24-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-04-24-6 
  Rijeka,  20. 03. 2024. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 12. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
12. sjednica VMO Grbci održana je 20.03.2024. godine (srijeda) s početkom u 17:30 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice VMO Grbci održane 26.02.2024. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Sazivanje Zbora građana na temu planiranog spoja Ulice Tina Ujevića s Dražičkom ulicom 
2. Razmatranje prijedloga malih komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Grbci za 2025. 

godinu 
3. Tekuća problematika 
4. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike sa zaprimljenim odgovorom od 
strane Upravnog odjela za komunalni sustav i promet po poslanom dopisu traženja-zamolbe za 
zajedničkim sastankom na temu prometne problematike zapadnog dijela grada. U odgovoru uz 
obrazloženje stoji kako je za izgradnju spoja Ulice Tina Ujevića i Dražičke ulice ishođena Lokacijska 
dozvola koja je pravomoćna od 1. rujna 2023. godine. U tijeku je imovinsko-pravna priprema zemljišta 
za građenje ulice te će se nastaviti s izradom projektne dokumentacije, odnosno izradom glavnih 
projekata u skladu s dinamikom rješavanja otkupa zemljišta ili izvlaštenja. U 2025. godini planira se 
završetak izrade projektne dokumentacije i ishođenje građevinske dozvole za gradnju. Uz ostale 
zaprimljene informacije u odgovoru stoji kako je odluka Grada da se nastavi s projektom izgradnje 
spoja Ulice Tina Ujevića i Dražičke ulice koja je ustvari alternativa gradnje ceste GSP 233. Odgovor i 
informacije u vezi zamolbe za zajedničkim sastankom (inicijativa rješavanja prometne problematike 
zapadnog dijela grada – MO Grbci, Srdoči, Zamet i Gornji Zamet) nisu zaprimljeni. 
 
Vijećnici su se osvrnuli i prokomentirali sazivanje Zbora građana na temu prometnog povezivanja 
naselja Srdoči i naselja Grbci planiranim spojem Ulice Tina Ujevića i Dražičke ulice. Usvojen je 
predloženi termin Zbora građana za srijedu, 03. travnja 2024. s početkom u 18:00 sati u velikoj dvorani 
MO Grbci. Na Zbor građana pozvat će se predstavnici upravnih odjela za komunalni sustav i promet 
te urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo. Zbor građana sazvat će se za stanovnike naselja 
Grbci a nakon rasprave će se donijeti zaključak. Pripremit će se i peticija za skupljanje potpisa oštrom 
protivljenju izgradnji prometnog spoja Dražičke ulice i Ulice Tina Ujevića. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno donijeli odluku o sazivanju Zbora građana na ovu temu za 
srijedu, 03.04.2024. u 18:00 sati. Poziv će se sukladno Pravilima MO Grbci najaviti na web 
stranici i ostalim kanalima te s njegovim održavanjem upoznati te uputiti poziv nadležnim 
upravnim odjelima. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su do sljedeće sjednice uzeli na razmatranje prijedloge malih komunalnih akcija – komunalnih 
prioriteta za 2025. godinu. Javni poziv na predlaganje malih komunalnih akcija otvoren je od 11. do 
29. ožujka.   
 
Zaključak: Vijeće će na sljedećoj sjednici objediniti zaprimljene prijedloge od strane građana 
te nadodati svoje prijedloge i poslati ih na obradu u smislu izvedivosti i financijske procjene 
prema nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet u sklopu dokumenta 
Prijedloga malih komunalnih akcija – komunalnih prioriteta MO Grbci za 2025. godinu. 
 
AD 3 
 
3.1. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenom odgovoru na temu Izmjena i dopuna 
Detaljnog plana uređenja centra Gornji Zamet. U odgovoru stoji kako je dopis MO Grbci zaprimljen te 
uložen u predmet i kako će MO biti obaviješten o početku izrade. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenom odgovoru od strane Upravnog odjela 
za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu na temu prijavljenog projekta u 
sklopu Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2024. godinu. Projekt Vijeća Mjesnog odbora Grbci 
„Grbci u srcu – spomen obilježje volonterima“ razmotren je u sklopu prijave a s obzirom na redoslijed 
na rang listi i raspoloživost sredstava u proračunu Grada Rijeke nije prihvaćen za realizaciju u 2024. 
godini. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Vijeće MO Grbci nastavlja s 
ovom inicijativom postave spomen ploče – zahvale volonterima. 
 
3.3. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na sve lošije stanje žičane mreže i pletiva na košarkaškom i 
nogometnom igralištu u blizini zgrade MO. 
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Zaključak: Vijeće MO uputit će dopis prema upravnim odjelima za gradsku imovinu te 
komunalni sustav i promet kojim će se ponovno iskazati potreba za sanacijom i nastaviti 
komunikacija na ovu temu od prošle godine. 
 
3.4. Gđa. Matak Radoš predložila je vijećnicima da se nadležnim upravnim odjelima za komunalni 
sustav i promet te urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo uputi dopis na temu prometne 
problematike Ulice Košićevac te razmatranja mogućnosti izgradnje nogostupa uz povećanje stupnja 
sigurnosti u prometu. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s prijedlogom. Navedenim odjelima uputit će se dopis radi 
razmatranja ove problematike i mogućnosti realizacije predloženog. 
 
3.5. G. Vuković iznio je prijedlog da se nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet 
dostave informacije i zamolba za postupanjem na temu nesaniranog prekopa na ulazu u Ulicu Sušačko 
kastavskog odreda iz smjera Primorske ulice te na istoj lokaciji, udaljenoj svega nekoliko metara ispita 
mogućnost uklanjanja manjeg betonskog podesta na kojem se nalazio spremnik za komunalni otpad 
prije uvođenja novog sustava individualnog sakupljanja otpada.  
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s prijedlogom. Navedeno će se dostaviti nadležnom odjelu na 
očitovanje i postupanje. 
 
3.6. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako su temeljem obilaska, tj. uočavanja na terenu 
nadležnima, KD VIK Rijeka te Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet dostavljene informacije  
s upitom i primjedbom na temu posječenih starih borova u šumi na kraju Dražičke ulice a u sklopu 
izvođenja radova po projektu Aglomeracije Rijeka. Zatraženo je očitovanje nadležnih. Nakon izvida 
nadležnih zaprimljen je odgovor i očitovanje uz daljnji nastavak ove komunikacije i obraćanje pažnje 
na dinamiku izvođenja radova i stanje na terenu.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.7. Gđa. Matak Radoš predložila je vijećnicima da se nadležnima, TD Rijeka plus ponovi upit-zamolba 
za sanacijom oštećenja asfalta kolnika u Ulici Josipa Mohorića te u Primorskoj ulici. Uz navedeno 
zamolio bi se i terenski izvid i postupanje na temu jednog ulegnutog betonskog okna šahte upojnog 
bunara u Dalmatinskoj ulici kod k.br. 11 i 12.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te su suglasni s prijedlogom. 
 
3.8. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenom odgovoru od TD Rijeka plus na temu 
perioda – vremena realizacije novih usporivača prometa u Dražičkoj ulici. Zaprimljene su povratne 
informacije kako je izvođenje navedenih radova u nadležnosti KD VIK Rijeka a potrebni radovi će se 
izvesti u što kraćem mogućem roku prema proceduri naručitelja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
       Predsjednica VMO Grbci  
         Katarina Matak Radoš 

 


